
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA  CELEBRADA  PER  LA JUNTA  MUNICIPAL  DEL
DISTRICTE NORD EL DIA 15 D'OCTUBRE DE 2018.

NÚM. i Classe de Sessió: 10/2018. (Ordinària). 

Dia i hora: 15/10/2018  a les 20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VICEPRESIDENTA

  Sra. M.ª Carmen Ribera Soriano

Persones designades pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Grup Municipal Popular

Veí designat per l'Alcaldia

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Representants d'associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sra. Marta Agut Andreu AAVV Tossal Gros

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Francisco Cabañero Catalán AAVV San Agustín y San Marcos

Representant AMPA

Sr. Pedro Cabrera Novillo CEIP Isabel Ferrer

SECRETÀRIA

 Sra. Dolores Benítez Guerrero

EXCUSEN:

Sra. Paz Beltrán Viciano, Sr. José Javier Peris Segarra, Sr. Vicent Enric Sorribes Roig, Sr.
Domingo Giménez Renau.
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Orde del dia. 

1º.- Donar compte de la designació com a vocal del Districte Nord a la Sra. María del
Carmen Ribera Soriano.

2º.-  Aprovació,  si  és  procedent,  de  l'acta  corresponent  a  la  sessió  de  la  Junta  del
Districte celebrada el dia 10 de setembre de 2018.

3º.- Resolució de Propostes.

4º.- Precs i preguntes

En la Biblioteca del Primer Molí de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les 20'00
hores del dia quinze d'octubre de dos mil  díhuit,  sota la presidència de l'Il·lm. Senyor Tinent
d'Alcalde,  Enric  Porcar  Mallén,  es  reunixen  els  senyors  i  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de
celebrar sessió ordinària de la Junta Municipal de Districte Nord, amb la meua assistència com a
Secretària Delegada del Consell per a donar fe de l'acte.

Comprovat el “quòrum” d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia. 

1.- Es presenta els assistents a Sra. María del Carmen Ribera Soriano, que ha sigut
designada com a Vicepresidenta del Districte Nord, en substitució de Sra. Sara Va usar Alia.

2.- En el punt d'aprovació de l'acta, per part de D. José Luis Sierra Bellés, es fa constar
que,  en  la  seua  intervenció  no  ha  sigut  ben  arreplega  i  s'ha  de  substituir  “carrer
Saragossa/Farola” per Passeig Ribalta/Farola. La resta de l'acta queda aprovada  per unanimitat.

3.- En l'apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions rebudes pels departaments corresponents.

El Sr. President pren la paraula per a informar els assistents que, hi ha una partida per a
asfaltat de 45.000 euros per al districte i que ha proposat que es realitzen les obres en El Camí
Collet i en El Carrer Penyeta Roja.

4.- En l'apartat de Precs i preguntes, s'indica:

Sra. M.ª Lledó Navarro i Centelles

1- En el carrer Rosalía de Castro la reparació del clot en la mitat de la calçada, en el mateix dia
que es va realitzar, quan va passar l'autobús es va alçar i ara és més gran i perillós.

2- Sol·licita la neteja extraordinària de la zona de contenidors d'entrada a les urbanitzacions de
muntanya, que s'informe per mitjà d'un cartell de l'arreplega de residus grans de l'Ajuntament,
per a evitar que els deixen en els contenidors. Que el servici d'arreplega es deixe els contenidors
tancats per a evitar olors. S'aporten fotografies.

3- Reitera l'asfaltat del carrer Penyeta Roja, sobretot de la part alta, que no s'ha reparat mai.

4- Sol·licita la neteja dels embornals de Penyeta Roja.

5- En la casa de fusta de l'associació Penyeta Roja, l'Ajuntament va col·locar tres maceteros, per
la grandària de les plantes, s'han rote. Haurien de canviar-se.

6- En la casa de fusta de l'associació Penyeta Roja i  recorregut  cap al frontó on es fan les
activitats, cal netejar les males herbes.

7-  En  el  punt  de  trobada  de  les  tres  urbanitzacions,  passat  el  pont  de  l'autopista,  on  es
concentren bicicletes que van en ruta,  es reitera instal·lar  algun banc més i  que siguen tots
iguals.
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8-  En  el  punt  de  trobada  de  les  tres  urbanitzacions,  passat  el  pont  de  l'autopista,  on  es
concentren bicicletes que van en ruta, es va plantar un pi que ara està torçut. Se sol·licita plantar
algun més.

9-  En  el  punt  de  trobada  de  les  tres  urbanitzacions,  passat  el  pont  de  l'autopista,  on  es
concentren bicicletes que van en ruta, sol·licita s'instal·le una parada de Bicicas.

10- Reitera la necessitat de comprar la parcel·la que ocupa la casa de fusta de l'Associació, ja
que el seu propietari està disposat a vendre.

11- En la zona verda que s'ha finalitzat enfront de l'Hospital General, la franja enjardinada junt
amb la vorera deuria protegir-se amb una xicoteta tanca que impedisca que els vianants la xafen
per a creuar i evitar haver d'anar a les zones que estan habilitades per a això.

Sr. José Luís Sierra Belles

12- Manifesta una queixa veïnal d'utilització de l'Auditori de Música. Segons li van informar, no
està permès el  seu ús per a associacions,  en canvi,  el  passat  dia 12 d'octubre,  l'associació
Centre Aragonès, va realitzar allí un acte. Se senten discriminats.

Sra. Marta Agut Andreu

13- Reitera la sol·licitud de reparació de l'asfaltat que s'ha realitzat recentment del Camí Collet
que dóna accés a la urbanització Tossal Gros, indica que no es tracta d'un reasfaltat i denúncia
que són “pegots” que no solucionen el problema. Continua sent un tema urgent i necessari.

14- Ja que el depòsit d'aigües inutilitzat de la urbanització no es derroca, sol·licita s'actue en ell,
per a poder donar-li utilitat.

Sr. Pedro Cabrera Novillo

15- Voreres voltants Col·legi Castalia – Grup La Magdalena, amb els rastells molt alts i sense
rebaix que dificulten l'arribada al col·legi dels xiquets. Adequar rastells. Aporta fotografies.

16- Pintar de groc el rastell de la vorera des dels contenidors fins a la porta del Col·legi Castalia,
aprofiten el poc espai per a aparcar un cotxe. Aporta fotografia.

17- Goteres en les aules d'infantil en el Col·legi Castalia.

18- En l'hort del Col·legi Castalia, unir els taulells de fusta per la part superior, perquè siga més
accessible per als xiquets amb discapacitat. Aporta fotografia.

19- Reparar la porta del gimnàs.

20- Col·locar les bústies del Col·legi Isabel Ferrer.

Sr. Francisco Cabañero Catalán

21-  En  les  places  Mariana  Pineda  i  Cayo  Gironés,  llevar  el  rastell  que  rodeja  la  zona
d'engrunsadores per ser un perill per a xiquets i persones majors.

22- Neteja amb neteja la Plaça Mariana Pineda junt centre social Joaquín Amorós.

23- En el carrer Cadis, núm. 49, han deixat un sac gran amb runes en la vorera després de
finalitzar les obres de la vivenda, impedint el pas dels vianants que circulen per la vorera.
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24- Es deuria de netejar la vorera d'emergència/cunetes d'herbes en l'Av. Alfons XII a l'altura de
la fàbrica Dus-ne. Impedix el pas dels vianants.

25- Quadra Segona, pas del Barranco del Sol, neteja de les canalitzacions d'aigua per les zones
on s'acumula més brutícia: zona encreuament amb pujada cap a Tetuan XIV, zona encreuament
amb carrers Pic Almayud, Rambla Carbonera,…, es planteja la canalització del Barranc en la
zona.

26- Tallar i arreglar la gespa dels parcs de les Places Cayo Gironés i Mariana Pineda.

27- Donar una solució al problema del Pozo Castalia, que és un focus de mosquits i insectes i
congrega fortes olors. Sol·licita conèixer si el propietari és l'Ajuntament, per a poder sol·licitar el
seu derrocament.

28- Reparació vidres centre social Joaquín Amorós.

29- Reparació porta polifuncional San Agustín i San Marcos, la que dóna a Quadra Segona.

30- Asfaltat de l'Av. Alfons XII al seu pas pel Grup San Agustín i San Marcos, ja que és una zona
d'entrada al barri i està en situació cada vegada pitjor i més lamentable. Des de la Renault fins a
l'Hospital General.

31- Neteja més continuada dels contenidors de fem orgànic. No es netegen ni es posa l'adhesiu
informativa de la neteja. Estan molt bruts per dins.

Sr. Asensio Magraner Sanchis

32- En la Plaça Corona d'Aragó hi ha un fanal rota per un accident de tràfic. Substituir-la.

33- Instal·lar  dos papereres  en l'Av.  Benicàssim, una junt  Pizería Vesuvi i  l'altra  junt  Pizería
Capri.

34- Fixar el contenidor de residus sòlids ubicat en el Grup La Magdalena que està constantment
canviat d'ubicació. S'aporta fotografia.

I  sent  les 21'30 hores de la data indicada en l'encapçalament,  per  no haver-hi  més
assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretària En done
fe i, perquè conste, alce la present acta.

(Document firmat electrònicament al marge )
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